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Generalforsamling 2024 

 

Formandens beretning. 

 

10. november 2024 – Glostrup 
 

Velkommen til årets generalforsamling. 

 

Bestyrelsens arbejde. 

 

I år har som sædvanligt holdt et bestyrelsesmøde hver måned – og det er sket 

virtuelt for at spare tid og penge. Og det har fungeret godt. Der er virkelig 

koncentration, og også stor diskussionslyst. Det fungerer fint i en lille kreds. 

 

Vi har også holdt vores bestyrelsesseminar. En gang om året mødes vi til et længere 

møde, 24. timer, hvor vi får gennemdrøftet de kommende aktiviteter og planer, 

herunder også bestyrelsens arbejde i den kommende periode. 

 

Vi deltager i KB’s aktiviteter så meget som der nu er kræfter til. Det gælder møder 

med andre patientforeninger, KB og uddannelsesaktiviteter. 

 

Der har været ændringer i bestyrelsen i år. 

 

Lene Schæffer måtte forlade os på grund af arbejde i det civile. Det sammen sket for 

vores suppleant Bent Kruse. Men heldigvis vores suppleant kunne Per så træde ind i 

bestyrelsen, og det har han gjort med bravour. 

 

Det har så betydet at jeg igen har måttet overtage kassererposten ved siden af 

formandsjobbet. Det er ikke hensigtsmæssigt. Men indtil videre er det sådant. 

 

Vi arbejder med netværksmøder og fokusmøder rundt i landet, men desværre ikke 

med så godt et resultat. Der kommer ikke mange til møderne. Men vi giver ikke op. 

 

Vi deltager i ENETS møder – det er den Europæiske organisation for Net 

Professionelle. Lise er med i gruppen af Net sygeplejersker og giver oplæg på deres 

konferencer. 

 

Vi deltager også i INCA – det er den verdensomspændende organisation af 

patientforeninger. Dette års møde var i Segovia i Spanien hvor jeg deltog. Her 

udveksles nyheder og erfaringer. I forhold til mange andre lande har vi et rigtig godt 

sygehusvæsen, og vi skal ikke selv betale for vores behandlinger. 
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Har I brug for informationer om NET på andre sprog – eller vil i bare vide mere – så 

gå ind på deres hjemmeside. Så er der informationer på mere en 20 sprog. 

 

www.incallience.org  

 

Det nordiske samarbejde er gået lidt i stå – men vi håber at få det op at køre igen i 

det kommende år. 

 

Nen vi er ikke færdige – der skal også ske noget i fremtiden. 

 

Flere medlemmer. 

 

Mere information. 

 

Hurtigere diagnoser. 

 

 

 

Projekterne 

 

Vores videoer er blevet færdige, og de er blevet vist mange gange. De bliver også 

brugt som information på de behandlende afdelinger. Så stor tak til dem der var med 

til fremstillingen. 

 

Podcasts er nu ved at blive optaget, og de første ligger på hjemmesiden, og de bliver 

også distribueret på alle andre platforme så de kommer bredt ud. 

 

Afholdelse af Net dagen 

 

I år har vi været 110 deltagere – lidt færre end sidste år. De senere år har tendensen 

været klar – vi bliver færre til møderne. 

 

Dagen placeres rundt i landet – sidste år i Viborg, i år i Glostrup, og næste år i Trinity 

Hotel Fredericia. 

 

Kriterierne er at det skal være forskellige steder i Danmark, så alle får nemt med at 

komme med hver andet år. Det skal være økonomisk forsvarligt. Transportmæssigt 

skal det være nemt for alle, både med offentlig transport og i bil. 

 

Afslutning 

 

Jeg ser frem til et godt år for Netpa – der er nye kræfter på vej, hvis ellers de bliver 

valgt. 

 

http://www.incallience.org/
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Jeg vil slutte min beretning med at sige tak til mine bestyrelseskolleger for et godt 

samarbejde, og en stor arbejdsindsats. 

 

Jeg vil også sige en stor tak til Kræftens Bekæmpelse. De er en meget stor støtte – 

både arbejdsmæssigt og økonomisk. Uden dem kunne vi ikke gennemføre vore 

aktiviteter. Det vil i også kunne se når vi kommer til regnskabet. 

 


